
 Protokół nr 25/VIII/2020

z obrad XXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 23 listopada 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00
Zakończenie obrad – godz. 15.40
Ad 1. Sprawy regulaminowe:
 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska oraz r.pr.
Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest
obecny.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 14 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią
załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  wniosku   Sołectwa  wsi  Błotnia   z  dnia  05.10.2020r.

Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy

Trąbki Wielkie;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28.09.2020r. i przekazania  Wójtowi Gminy

Trąbki Wielkie  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ełganowo do roku 2024 -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Planie  Odnowy  Miejscowości  Postołowo-

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  Współpracy  Gminy  Trąbki  Wielkie  z  organizacjami

pozarządowymi na 2021 rok”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.7 Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXIV/197/2020 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

27  października  2020  roku  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych ”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.9 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.10 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.   

Przewodnic  zący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie porządek obrad.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła porządek obrad z uwzględniony-

mi zmianami. Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu.

 Przyjęcie protokołu z XXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  poinformował,  że  do  Biura  Rady  nie  wpłynęły  uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XIV sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do protokołu 

Ad  2. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku  Sołectwa wsi Błotnia  z dnia 05.10.2020r.

Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy

Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie – uzasadniła potrzebę
podjęcia powyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji
celem przedstawienia sprawy i stanowiska komisji SWiP.

Radny Ryszard Budzyński  Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji -  przedstawił
stanowisko komisji w powyższym temacie odczytując uzasadnienie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXV/198/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28.09.2020r. i przekazania  Wójtowi

Gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki 

Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie– uzasadnił  potrzebę
podjęcia powyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji
celem przedstawienia sprawy.

Radny Ryszard Budzyński  Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji -  przedstawił
stanowisko komisji w powyższym temacie odczytując uzasadnienie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXV/199/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ełganowo do roku

2024 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Radna  Wioleta  Frydrych –  zwróciła  uwagę,  że  zarówno  sołectwo  Pawłowo  jak  i  sołectwo
Postołowo złożyło plan odnowy miejscowości. Radną dziwi jednak fakt, że sołectwa zmieniły
tylko jeden podpunkt  w  planach  odnowy miejscowości a  wszystko inne, pozostawiono bez
zmiany. Uważa, że wszystkie podpunkty mogły jednocześnie zostać zaktualizować.

W  ójt Gminy – podał, że może dobrze, że tylko jedną pozycję zmieniono. W przyszłym roku
planuje wykonać diagnozę potrzep mieszkańców, planuje uaktualnić strategię. Może wówczas
będzie  można  normalnie  się  spotkać  i  przedyskutować cały plan  odnowy miejscowości,  w
obecnej  sytuacji  pandemii  ciężko  się  spotkać  na  zebraniu.  Zwrócił  uwagę,  że  w przypadku
Postołowa, Panu sołtysowi udało się jeszcze zwołać w tej sprawie zebranie sołeckie, natomiast w
Ełganowie już nie i było zebranie obiegowe. 
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Przewodniczący Rady   Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXV/200/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Planie  Odnowy  Miejscowości

Postołowo- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXV/201/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 6. Podjęcie  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  Współpracy  Gminy  Trąbki  Wielkie  z

organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformował,  że  projekt  tej  uchwały Rada  Gminy podejmuje  cyklicznie,  raz  do  roku.  Ten
projekt  uchwały  jest  przygotowany  na  rok  2021  i  tak  też,  jak  zostało  ustalone  na  komisji
wspólnej, temat dotyczący problematyki osób starszych byłby również ujęty i  paragrafie 7 pkt. 3
otrzymałby  brzmienie  :   Zadania  w  zakresie  opieki   nad  osobami  słabszymi  oraz
przeciwdziałania  uzależnieniom i patologią społecznym. 

Radny  Władysław    Kanka     –   Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Spraw  Społecznych –
poinformował, że nie mamy uwag. Projekt jest przegotowany bardzo dokładnie. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXV/202/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  nr  XXIV/197/2020  Rady  Gminy  Trąbki

Wielkie  z  dnia 27 października  2020 roku w sprawie określenia wysokości  stawek podatku  od

środków transportowych ”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan B  łażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXV/203/2020 w w/w

sprawie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 8. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył m.in. : 

w spotkaniu z firmami oświetleniowymi. Planowana jest na terenie Gminy budowa jeszcze jednej

linii 400kW szczegółów Wójt nie zna. Ma ona przebiegać od strony Kłodawy;

w obchodach pn.:  Dzień Edukacji Narodowej – w  14.10.2020r. – w dniu tym Wójt osobiście

wręczył symboliczne nagrody poszczególnym nauczycielom za ich pracę. 

W podpisaniu umowy na budowę dróg gminnych;

W rozstrzygnięciu Konkursu kronik;

Systemem  śmieciowym  zostały  objęte  cmentarze  na  terenie  Gminy  (  prócz  cmentarza  w

Kłodawie);

W spotkaniu z przedsiębiorcom zajmującym się budową fotowoltaiki głównie chodzi o zmianę

ustawy w sprawie dofinansowań z tym związanych;

 Odwiedził grób  Pani Józefy Krośnickiej w Pruszczu Gdańskim 

W tygodniowych spotkaniach z detektorami z poszczególnymi placówek oświatowych z tere

W  cotygodniowych  spotkaniach  z  zespołem  antykryzysowym  w  sprawie  bezpieczeństwa  na

terenie Gminy;

uczestniczył w pogrzebie żony Pana Nadleśniczego z Kolbud;

spotkał się z przedstawicielem banku BGK;
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Kolejno poinformował, że Dobiega końca budowa kanalizacji w Sobowidzu, Gołębiewie Wielkim i

Gołębiewie Średnim. 

Kolejno  odczytał  zarządzenia  które  zostały  podjęte  –  w  sumie  5  jak  również  poinformował  o

postępowaniach przetargowych. 

Ad 9. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

        Radna Wioleta Frydrych – zgłosiła, o potrzebie zaktualizowania numerów telefonów służbowych

do pracowników.  Kolejna sprawa dotyczy budowy dróg –  prosi,  aby powiadamiać  sołtysa  o

terminach planowanych prac w sołectwie. Firma wchodzi na plac budowy i robią sobie coś bez

uzgodnień a sołtys nic nie wie. 

        Wójt  Gminy –  poinformował,  że  harmonogram  budowy  dróg  jest  ustalony.  Zostanie  on

przekazany.

        Radny Grzegorz Żukowski – zapytał o funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich

w czasie obecnej pandemii. 

        Wójt Gminy – poinformował, że na chwilę obecną ośrodek funkcjonuje podobnie jak ośrodki w

innych gminach. Pacjenci są przyjmowanie na telepracach a jeżeli jest stwierdzono, że pacjent

wymaga kontroli na miejscu, to jest on przyjmowany. Jeżeli chodzi o problem z dodzwonieniem

się  ,  to  wie  że  taki  problem jest.  Wójt  osobiście  w tej  sprawie rozmawiał  z Panią  Dyrektor

ośrodka Zdrowia, która sama poinformowała, że dzisiaj rozmowa z pacjentem nie trwa 1 min.

Może sytuacja trochę się zmieni, bo jest nowy lekarz. Dodał, że codziennie otrzymuje informacje

ze strony zarządzania kryzysowego ile pacjentów zostało obsłużonych.

        Radna Justyna Perka – zapytała o oczyszczalnie ścieków w Sobowidzu. Zapytała,  dlaczego ona

nie przyjmuje jeszcze zrzutów  z zewnątrz.

        Wójt Gminy – poinformował, że inwestycja ta nie jest jeszcze formalnie przekazana, formalnie

jesteśmy na etapie budowy. 

        Radna  Justyna  Perka –  zapytała,  kiedy zaplanowane  jest  dokończenie  budowy  kanalizacji  w

Kaczkach.

        Wójt Gminy – w zależności od dostępnych środków finansowych.  Planuje w przyszłym roku

będzie to zależne od wolnych środków w budżecie.

        Radna Justyna Perka – zapytała, kiedy można spodziewać się przystanków w Kaczkach. Wniosek

został złożony rok temu.

        Wójt  Gminy –  proces  inwentaryzacji  przystanków  się  zakończył.  Będę  przystępował  do

przedstawienia państwu projektu uchwały w sprawie przystanków. Może już na kolejnej sesji

Rady Gminy podejmie taką uchwałę. 

        Radny Sadowski Krystian – zgłosił problem braku zasięgu w Kłodawie i skarg mieszkańców. 

        Wójt Gminy – przyznał,  że miał uzgodnienia z firmą ORANG co do usytuowania  wierzy na

dachu Szkoły Podstawowej w Kłodawie, natomiast to się zatrzymało. Zadeklarował, że ponowi

rozmowy w tym temacie. 
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        Radny Jan Selka – zapytał o etap budowy drogi z płyt Yomb na skrzyżowaniu na ul. Brzozowej

z ul. Jaśminową. Cały czas czekamy na zgodę ze starostwa, czy ta zgoda już jest. 

        Wójt  Gminy –  zaproponował,  aby  podejść  do  wydziału  inwestycji  bo  nie  ma  w  głowie

wszystkich etapów inwestycji. Kolejno dopytał o który odcinek dokładnie radnemu chodzi. Po

wskazaniu przez radnego dokładnej informacji Wójt gminy poinformował, że jest zgoda. 

        Przewodniczący Rady Gminy – zapytał o starą sieć która miała być zdemontowana. 

        Wójt Gminy – takie były deklaracje, natomiast, czy pójdzie tym samym korytarzem co ta stara

sieć 220 to trudno wójtowi dzisiaj coś dokładniej powiedzieć. 

        Przewodniczący Rady Gminy - nawiązał do programu „Czyste powietrze” wskazując, że dobrze

byłoby,  gdyby wójt wiedział szczegółu w tym temacie, aby radni wiedzieli więcej na ten temat,

bo mieszkańcy dopytują. 

        Wójt Gminy – poinformował, że przygotuje taką informacje dla Radnych i Sołtysów.

        Radny Jan Selka – linia 400 kV – temat poruszony przez Przewodniczącego Rady Gminy. Trzeba

jasno powiedzieć, że firma, która projektowała sieć wprowadziła nas w błąd. Powiedziano nam,

że pójdzie nowa siec lasem a po jej wybudowaniu stara siec miała zostać zdemontowana. Dzisiaj

się  mówi,  że  się  buduje  nową  sieć  400kV nad  budynkami.  Osobiście  radny sobie  tego  nie

wyobraża. 

        Przewodniczący Rady Gminy –wiemy,  że wójt nie wie którym korytarzem ma to przebiegać.

Dzisiaj tylko wiemy, że ma być dodatkowa sieć 400kV, proponuje aby nie gdybać.

        Wójt Gminy – oczywiście przyznał, że dzisiaj niczego nie ustalimy. Wiemy tylko, że ma być taka

linia dodatkowa. 

        Radny Grzegorz Żukowski – zapytał o lampy oświetleniowe przy drodze wojewódzkiej, niektóre

nie świeciły, czy coś wiadomo, czy zostały one naprawione.

        Wójt Gminy – prosi, aby sołtysi czy radni tego typu informacje przekazywali na bieżąco. Spisać

numer  słupa  i  przekazać  go  do  inwestycji.  Informacja  ta  będzie  przekazywana  do  zakładu

energetycznego .  

Ad 10. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.   

Przewodniczący Rady -  zamknął XXV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za
czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXV/198/2020 – XXV/203/2020
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